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Interpelacja w sprawie poprawy estetyki osiedli Czechowa. 

�:::i��ano!��� •�stów w Lublinie mómącym 

o braku zasadności przywrócenia zdemontowanych w przeszłości opraw oświetleniowych,

uzyskanym w toku wcześniejszych interpelacji, proszę o doprowadzenie we współpracy ze spółką 

PGE Qako właścicielem tego oświetlenia) do trwałego usunięcia {obcfęcia) nieużywanych ramion 

wysięgników skierowanych na wygrodzone parkingi z latarni nr 115 i nr 119 w rejonie ul. 

Prząśniczki oraz nr 75 przy ul. Żywnego (tak jak to miało miejsce niedawno w przypadku słupów z 

rejonu ul. Hutniczej). Jednocześnie proszę również o zdemontowanie w podobnym trybie trwale 

wyłączonej z użytkowania oprawy wraz z wysięgniki,em ze słupa energetycznego nr 20 przy ul. 

N adbystrzyckiej. 

Powyższe znacznie poprawi estetykę osiedli Czechowa i co istotne doprowadzi do 

końca proces porządkowania oświetlenia pod tym kątem, gdyż są to prawdopodobnie ostatnie takie 

„gołe'' wysięgniki po zdjętych w przeszłości oprawach na latarniach włączonych do miejskiej sieci 

oświetleniowej. 
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